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§ 41 

TN-2022-307 

Malmöinitiativet - Låt regnbågsbänkarna vara kvar! - nr 
EF20220016 
 
 

Sammanfattning 
Ett Malmöinitiativ har inkommit till Tekniska nämnden. Initiativet avser den tillfälliga 
förändringen av stadsmiljön i form av regnbågsfärgade parksoffor som genomfördes våren 
2021 för att uppmärksamma CPH 2021 World Pride. De regnbågsfärgade träribborna togs 
bort under januari 2022, i enlighet med Tekniska nämndes beslut på sammanträde 19 
februari 2021 (TN 2021 § 84). Initiativtagaren menar på att detta var resursslöseri och 
önskar att bänkarna får stå kvar. 
De regnbågsmålade träribborna lagerhålls av Fastighets- och gatukontoret för eventuell 
framtida användning, ca 1 100st ribbor vilket räcker till ca 77st bänkar. För att tillvarata 
dessa föreslår förvaltningen att ribborna nyttjas i en tillfällig förändring av stadsmiljön längs 
gång- och cykelstråket mellan Centralstationen och Stadshuset, samt i Folkets park, enligt 
förslag i yttrandet. Förslaget innebär utsättning av ca 17 – 30st bänkar, till en kostnad av 
45 000 kr – 85 000 kr, vilket genomförs inom befintlig budget. Bänkarna får stå kvar så 
länge befintligt lager av regnbågsmålade ribbor räcker, vilket beräknas vara ett par år. 
Därefter byts bänkarna tillbaka till malmögröna ribbor. 
Att tillvarata redan inköpt material innebär ett hållbart och resurseffektivt nyttjande av våra 
tillgångar. Att fortsätta kommunicera kommunens ställningstagande i Hbtqi-frågor genom 
regnbågsfärgade bänkar innebär ett inkluderande budskap till Malmös invånare och 
besökare. Då förvaltningen inte kan lagerhålla 1 100st ribbor under en längre period är 
alternativet att måla dessa malmögröna för att kunna användas i underhållet av våra 
befintliga bänkar. 
 
Beslut 
Tekniska nämnden föreslås besluta 
att till Malmöinitiativet avge yttrande i enlighet med förvaltningens förslag, samt 
att Malmöinitiativet ska anses besvarat. 
  
Yrkanden 
Håkan Fäldt (M) yrkar att Malmöinitiativet ska anses besvarat. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer Håkan Fäldts yrkande under proposition och finner att arbetsutskottet 
beslutat att Malmöinitiativet ska anses besvarat. 

Beslutet skickas till  
Malmöinitiativet 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse TNAU 220301 Malmöintiativ - Låt regnbågsbänkarna 

vara kvar! 
• Förslag till yttrande TNAU 220301 Malmöintiativ - Låt regnbågsbänkarna 

vara kvar! 
• Malmöinitiativet - Låt regnbågsbänkarna vara kvar! - nr EF20220016 
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